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1. Is de Provincie uiteindelijk het bevoegd gezag als het op plaatsing van windmolens aankomt? Wat 
houdt het inpassingsplan in i.c. de gemeente geen windmolen wenst maar die er dan toch komt?

Het klopt dat voor windmolenparken boven een vermogen van 5 megawatt (MW) de Provincie 
het bevoegde gezag is. Nu heeft een windmolen al circa 4,5 MW, dus de Provincie zal bij 2 of 
nog grotere molens inderdaad het bevoegde gezag zijn. De Provincie zal echter, zo is 
aangegeven, rekening houden met het “lokale inpassingskader” als dat er is. Als een 
gemeente geen plaatsing van windmolens wenst en het “lokale inpassingskader”  ook 
ontbreekt, dan zal de Provincie naar eigen inzicht het proces ingang zetten. Dit omdat een 
initiatiefnemer dan de aanvraag bij de Provincie kan indienen en die dan, vanuit de provinciaal 
breed gedragen ambitie van het Gelders Energieakkoord, het proces vanuit de bestaande 
reguliere kaders voor vergunningverlening in gang kan zetten.
Als daar een gemeentelijke basis voor is, is het mogelijk dat de Provincie het 
vergunningsproces deels of grotendeels bij de gemeente laat.

2. Gaat de gemeente met de Provincie in overleg of is daar een rol voor de regio weggelegd? Als 
bijvoorbeeld de windmolen op de grens van gemeenten geplaatst zou gaan worden?

Dat is primair aan de betreffende gemeenten en daar over kunnen met buurgemeenten 
nadere afspraken gemaakt worden in het kader van het verdere realisatietraject RES. Verder 
is er het reguliere instrument van de zienswijze en van ‘afstemming als goede buren’.

3. Als 1 gemeente minder bijdraagt in het RES bod, moeten anderen in die regio dan meer doen en dit 
aanvullen?

Dat is zo scherp nog niet aan de orde, al was het maar omdat gemeenten nog niet voorzien in 
de ‘eigen energievraag’ en er nog geen overproductie is. Als die situatie bereikt gaat worden 
in Buren is dat, gelet op het feit dat er aanzienlijke verschillen met buurgemeenten zijn als het 
gaat om oppervlak en bebouwingsgraad, een vraag die dan kan gaan spelen. 

4. Kan de Burense voorkeur voor ´zon-op-dak´ of ´zon-boven-fruit´ voor ´zonnevelden´ nog beter in 
het voorstel naar voren gebracht worden?

De inzet van deze RES1.0 is om met zonne- en windenergie op de voorgestelde wijze per 1 
juli een onderbouwd bod te kunnen doen. De mogelijkheden die u aangeeft zullen 
nadrukkelijker onderdeel zijn van de volgende RES-fase 2.0. Overigens is in deze RES1.0 wel 
een eerste aandeel zon-op-dak ontwikkeling opgenomen van 21 hectare (ha).


